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 صورتجلسه

  گردشگري  كميسيون

 

 شماره جلسه : دبير جلسه : هدي ورعي
موضوع جلسه : جلسه فوق العاده با حضور 

 معاون بازرگاني هواپيمايي ماهان

 16/03/96تاريخ جلسه :  10-12زمان جلسه: 2مكان جلسه :سالن شماره

 دستور جلسه :

 )بررسي نرخ بليط پرواز كرمان،تهران در مقايسه با ساعت پرواز هاي مشابه ماهان به شهر هاي ديگر1

 )بررسي امكان برقراري پرواز خارجي ماهان از مبدا كرمان2

 )بررسي امكان پخش تبليغات كرمان در مانيتور هاي ماهان و يا مجلات داخلي ماهان3

 مصوبات جلسه :

 در اين جلسه مصوبه اي اعلام نگرديد، تنها معاون بازرگاني ماهان درباره سوالات اعضاي كميسيون توضيحاتي ارايه نمود.

 

 گزارش جلسه:

جلسه كميسيون گردشگري به رياست جناب آقاي سياوشي و با حضور جناب آقاي ابراهيمي، معاون بازرگاني هواپيمايي ماهان، برگزار گرديد.در 
ابتداي جلسه طبق روال جلسات كميسيون گردشگري، استاد گلابزاده درباره يكي از جاذبه هاي گردشگري استان توضيح دادند و سپس با خوش آمد 

گويي آقاي سياوشي به اعضاي كميسيون و آقاي ابراهيمي جلسه آغاز گرديد.در ابتداي جلسه آقاي معين زاده رئيس انجمن هتلداران استان در 
گزارش مفصلي مطالب بسياري را كه عمدتا مطالبات مردم استان از هواپيمايي ماهان بود قرائت كردند و هر كدام از اعضا سوالات خود را از ماهان 

مطرح نمودند.سپس آقاي نظامي دبير كميسيون بازرگاني و صادرات به نيابت از رئيس اين كميسيون و اعضا، گله مندي خود را از هواپيمايي ماهان 
) عدم وجود پرواز خارجي ماهان از 2) مقايسه نرخ پرواز ماهان از كرمان با شهرهاي ديگر و نيز شناور بون نرخ ها. 1در دو موضوع مطرح نمودند:

كرمان كه براي تجار ضروري است آن هم در زماني كه كشور به سمت رقابت،اقتصاد مقاومتي و بهبود فضاي كسب و كار ميرود. در ادامه ايشان 
مطرح نمودند اگر به هر دليلي ماهان  نميتواند پرواز خارجي براي كرمان تدارك ببيند به صورت مكتوب به كميسيون هاي بازرگاني و گردشگري 

 اعلام نموده تا درباره مذاكره با ساير ايرلاين هايي كه اعلام آمادگي نموده اند، اقدام گردد.

همچنين يكي از اعضاي كميسيون پيشنهاد نمود براي كاهش نرخ بليط ها، كساني كه تور ورودي كار ميكنند ميتوانند براي كاهش نرخ ها اسپانسر 
شوند و نيز ماهان ميتواند پرواز هاي كانكشن دار خارجي را در كرمان بنشاند و سهميه اي براي كرمان در اين پرواز ها قائل شود.همچنين يكي از 
اعضاي كميسيون مطرح نمود برد پرواز ماهان تنها براي دوماه باز است و اين مساله براي برنامه ريزي تور هاي خارجي مشكل است در صورتي كه 

 بايد برد يك سال باز باشد و قيمت ها هم به نسبت پايين تر باشند.

آقاي سياوشي در ادامه مطرح نمودند سرمايه گذاري ماهان در شهداد و خبر در چارچوب اقتصاد مقاومتي در حال سرمايه گذاري است، بخش از 
مشكلات اشي از تحريم هاي كشور بوده كه خارج از حوزه اختيارات ماهان است و نيز تسهيلات ماهان از سهميه استان نيست بلكه از سرمايه ملي 

است. همچنين در ادامه بنا به پيشنهاد يكي از اعضا، بيان كردند يك جلسه خصوصي در تهران بين ماهان و آژانس داران كرمان برگزار گردد تا 
 مسايل آنها در فضايي خصوصي تر، بهتر مطرح و بررسي گردد.
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 همچنين يكي از اعضا سوال نمود آيا درباره استخدام مهاندار ماهان، كرمان در محدوديت است يا اين مساله صحت ندارد؟

 يكي ديگر از اعضا سوال نمود آيا پرواز هايي كه قديمي شده اند، ايمن هستند هنوز؟ و چه تضميني براي پرواز ها وجود دارد؟

 در ادامه جلسه، درپاسخ به سوالات همه اعضا از ماهان، آقاي ابراهيمي اينطور پاسخ دادند:

يكي از علت هاي اصلي گرانتر بودن پرواز ماهان در مقايسه با ساير شركت هاي هواپيمايي،كيفيت بالاي اين شركت در مقايسه با تمام  -
 ايرلاين هايي است كه به ايران پرواز دارند.

 آژانس هايي كه با ارايه قيمت هاي غير منطقي زير قيمت ها، نرخ ارايه نموده اند اكثرا بعد از مدتي ضرر داده و آن پرواز را كنسل ميكنند. -
 نفر بين شرق و غرب جهان در فرودگاه امام توسط 1000ماهان بيشترين گردشگر را به كشور وارد ميكند و آنرا منتقل نيز ميكند. روزي  -

 ماهان جا به جا ميشوند كه اين خود باعث تعجب مسئولان فرودگاه امام است.
 الان مصوبات كشور مبني بر آزادسازي نرخ است يعني بحث عرضه و تقاضا. -
 ماهان شركتي خصوصي است و كمكي از دولت نميگيرد حتي در مورد پرواز هاي ضرر ده خود سعي كند پروار برقرار بماند. -
 ساعت پرواز ماهان براي كرماني ها مورد درخواست خيلي شهر هاست. -
  صبح از كرمان به تهران)9 صبح از تهران به كرمان و 5/6افزايش پرواز ها در دست اجراست( -
 هيچ انحصاري در برقرار پرواز براي ماهان وجود ندارد و هر اير لايني ميتواند اقدام نمايد. -
  ،كرمان در هيچ محدوديتي نيست اما شايد نياز به استخدام اعلام نشده است.base crewدر بحث پذيرش مهماندار به صورت  -
 در بحث ايمني پرواز ها ماهان از مجوز هاي امنيت پرواز اروپا پيروي ميكند كه كاملا قابل اطمينان است. -
 % هزينه بليط را كسر خواهد نمود.50در بحث اسپانسرينگ براي همايش دفاتر خدمات مسافرتي  -
 ماه قبل باز است اما در مورد پرواز هاي داخلي با محدوديت هايي از 11 روز قبل پرواز يعني از 330برد پرواز هاي خارجي طبق استاندارد  -

سوي سازمان هواپيمايي كشوي رو به رو هستيم كه چون سازمان از سال قبل به صورت هزينه و درآمدي شده است و دولت كمكي به آن 
نميكند، مجوز هاي پرواز هاي داخلي را خيلي كوتاه مدت صادر ميكند اما ماهان با پذيرش ريسك، مثل پرواز هاي خارجي، سعي دارد در 

 صورت وجود نياز براي پرواز، اين مشكل را حل نمايد.
 حل و اين قطعه نصب شود، پرواز كرمان،دبي حدالامكان به صورت برنامه اي BAEدرباره برقراري پروار خارجي اگر مشكل قطعه براي  -

 برقرار خواهد شد.

در پايان ايشان بيان كردند،ماهان آمادگي و علاقه دارد در جلسه اي اعضاي كميسيون گردشگري اتاق و خصوصا آژانس داران در تهران از روند كار 
 ماهان بازديد نموده و مسايل مهمشان در آن جلسه بررسي گردد.

 

 

 

 

 

 

 

 


